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Betreft: vervolgvraag parkeren in voetgangersgebied  

Geacht college, 
Op 14 juni 2021 heeft u ons uw beantwoording van onze schriftelijke vragen van 24 mei 2021 
toegezonden. Hiervoor onze hartelijke dank. 
Ons viel één antwoord op: 
Het onmogelijk maken van het inrijden van voertuigen is in eerste instantie niet mogelijk daar laden 
en lossen is toegestaan. Zo is dit ook met de aanwonenden en aangrenzende bedrijven  
afgesproken.  

Wanneer wij de situatie in ogenschouw nemen zien we dat aan dit gebied de volgende percelen 
staan: 
1. Woonhuis op de hoek die geheel bereikbaar is via de Brinkstraat. 
2. Sportschool/fight academy.  
3. Lunchroom Het Ole Stee. 
4. Bakkerij Hovius, die bevoorraad wordt vanaf de De Millystraat. 

Wanneer we dit overzien dan zal er alleen regelmatig goederen bezorgd worden bij Het Ole Stee en 
in mindere mate bij de sportschool/fight academy. 

Echter zijn wij inmiddels in het bezit van een schrijven van de dienst gemeentewerken van 
anderhalf jaar geleden waarin aangegeven wordt; 
citaat: wij hebben als gemeente Tynaarlo met de aanwonende ondernemers afgesproken dat zij 
mogen laden en lossen in de zone en dat in sommige gevallenen de klanten even mogen parkeren. 
Dit is niet in overeenstemming met uw antwoord waarin slechts sprake is van laden en lossen. 
Uit gesprekken met aanwonenden blijkt verder dat de kleine Brink al voor de sportschool gebruikt 
wordt als parkeerplaats en de inzittenden richting de dierenwinkel dan wel verder gaan. 

De GroenLinks fractie wil weten of het geciteerde uit naam van het college is geschreven? 
Als dat het geval is, waarom heeft u dat dan niet vermeld in uw beantwoording van onze 
schriftelijke vragen? 
Mocht dat niet het geval zijn verzoeken wij u handelend op te treden en duidelijk maken dat 
parkeren op de kleine Brink verboden is. 

Tevens schrijft u in uw beantwoording: 
In de centrumontwikkeling van Zuidlaren wordt zeker aandacht besteed aan het gebruik van de  
brinken en wordt dit in de planvorming meegenomen. Tot die tijd vragen wij onze BOA’s om met 
enige regelmaat toezicht uit te oefenen.  



De GroenLinks fractie is zich terdege bewust van het feit dat met de beperkte menskracht het 
ondoenlijk is om permanente controle uit te oefenen. 

Derhalve willen wij u het volgende in overweging geven: 
Aan het begin van het ‘kleine brinkje’ plaatst u een paal welke met een sleutel neerklapbaar dan wel 
verwijderbaar is. 
De sleutels zijn in beheer bij de uitbater van het Ole Stee en de sportschool/fight academy. Voor hen 
zijn de te bezorgen goederen bestemd en zij zijn aanwezig wanneer er bezorgt wordt. 

Graag vernemen wij uw reactie op deze gedachte. 

namens de fractie van GroenLinks Tynaarlo, 
Klaas Kuipers. 
Vice Fractie voorzitter.


